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Zápis č. 29 (164) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 24. 5. 2022 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin prezenčně v zasedací místnosti G108.  

Přítomni:  Kočí, Lampa, Kolář, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš (8) 

Omluveni:  Sekanina, Sedlák, Ondryáš, Mišáková, Škorupa (5) 

Hosté:  Zemčík, Hajduk, Křena, Hanáček, J. Jaroš 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Informace od pana děkana a z AS VUT. 

4. Návrh č. 10/2022: Výroční zpráva o hospodaření FIT za rok 2021. 

5. Návrh č. 11/2022: Čerpání prostředků FIT za rok 2021. 

6. Informace z RVŠ. 

7. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na prezenčním zasedání AS FIT.  

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí navrhl úpravu programu: jako třetí bod se zařazuje vystoupení pana děkana a předsedy 

AS VUT. Dr. Kočí nechal hlasovat o tomto programu. 

Hlasování: Hlasovalo 8 členů, z toho 8 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 28 (163) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 3. 5. 2022 nebyly žádné 

připomínky. 
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Ad 3) Informace od pana děkana a z AS VUT. 

Dr. Kočí na úvod předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který podal členům AS FIT 

aktuální informace týkající se seznamu kritických studijních programů a stavu programů pro 

zahraniční studenty. Dr. Kočí vyzval členy senátu k diskuzi, v rámci které nebyly vzneseny 

dotazy.  

Dr. Kočí předal slovo předsedovi AS VUT doc. Hanáčkovi, který sdělil aktuální informace 

o projednávání rozpočtu VUT na rok 2022 a že na výjezdním zasedání AS VUT se budou dis-

kutovat nové podmínky pro rozdělování finančních prostředků za výuku apod. Na konferenci 

FELAPO 2022 byly v sekci předsedů akademických senátů mj. projednávány největší změny 

na slovenských univerzitách, a to zrušení fakultních AS a vše co s tím souvisí včetně volby 

děkana apod. Velké akademické senáty zůstaly, avšak omezila se jejich pravomoc a místo toho 

některé pravomoci velkého senátu má nahradit správní rada. 

Další informace z jednání AS VUT jsou dostupné na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

Ad 4) Návrh č. 10/2022: Výroční zpráva o hospodaření FIT za rok 2021 a ad 5) návrh 

č. 11/2022: Čerpání prostředků FIT za rok 2021. 

Body č. 4 a č. 5 byly projednávány současně. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh 10/2022: „Výroční 

zpráva o hospodaření FIT za rok 2021“ a návrh 11/2022: „Čerpání prostředků FIT za rok 2021“. 

Oba návrhy jsou zveřejněny na stránkách AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byly 

předloženy v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí připomněl, že výroční zprávu o hospodaření fakulty AS schvaluje a je nutné ji 

zveřejnit. Čerpání prostředků AS pouze projednává. 

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům 

senátu podrobněji zrekapituloval čerpání schváleného návrhu rozdělení finančních prostředků 

v roce 2021, sdělil zůstatky ve fondech a zdůvodnil nevyčerpanou částku ve výši 21.859.900 

Kč.   

Současně pan tajemník Ing. Hajduk prezentoval výroční zprávu o hospodaření FIT za rok 2021. 

Součet výdajů je 373.952.000 Kč, hospodářský výsledek za rok 2021 máme 3.593.000 Kč, 

součet prostředků ve fondech je 128.225.000 Kč, součet příspěvků MŠMT (základní) činí 

119.584.000 Kč atd. (viz předložený dokument).  

Návrh č. 10/2022 „Výroční zpráva o hospodaření FIT za rok 2021“ projednala Ekonomická 

komise AS FIT (dále jen EK) a její předseda doc. Kolář sdělil stanovisko komise. EK nemá 

k předloženému návrhu připomínek a doporučuje jej ke schválení. 

Dr. Kočí otevřel k těmto bodům diskuzi. Z debaty vyplynulo, že do výroční zprávy se doplní 

ještě údaj za celkový příjem projednávaný na senátu a schvalování výroční zprávy proběhne na 

příští zasedání senátu.  

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Předložené dokumenty jsou uvedeny v příloze č. 01 a č. 02 tohoto zápisu a v papírové formě 

jsou uloženy v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 6) Informace z Rady VŠ. 

Dr. Kočí informoval o prezenčním zasedání Sněmu Rady VŠ, kterého se zúčastní. Další 

informace z jednání Rady VŠ jsou dostupné na webových stránkách rady zde: 

http://www.radavs.cz/. 

Ad 7) Různé. 

Proděkan dr. Křena sdělil aktuální informace týkající se otázky, zda je nutné formálně zavádět 

další osobu (koordinátora) spojenou s vedením předmětu, která se projednávala na minulém 

zasedání senátu.  

Dr. Dytrych připravuje směrnici pro přijetí do BSP a zvažuje úpravu hranice pro přijetí studentů 

a zvýšení percentilu (v současné době je 65 %).  

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Zvažují se tyto termíny řádného zasedání: úterý 21. 6. 

2022, pondělí 27. 6. 2022 anebo úterý 28. 6. 2022. Na programu jednání jsou tyto body: 

projednání doplněného návrhu Výroční zprávy o hospodaření FIT VUT za rok 2021, vyhlášení 

voleb do AS FIT, směrnice pravidel pro přijímací řízení a podmínek pro přijetí ke studiu 

v bakalářském studijním programu na FIT VUT, úprava Statutu FIT a návrh na rozdělení 

finančních prostředků FIT v roce 2022. 

Dr. Kočí poděkoval hostům a členům senátu za účast.  

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 29 (164) dne 24. 5. 2022: 

Bez usnesení. 

 

 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.    

http://www.radavs.cz/
mailto:senat@fit.vutbr.cz

